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АННОТАЦИЯ:

 

Германская проблема, или германский вопрос имеет глубокие
исторические корни. Термин прочно вошел в дипломатический лексикон
XX в. как символ многолетней германской политики, нацеленной на
взлом европейских границ, пересмотр сложившихся территориально-
государственных структур континента. Этапы саморазвития данного
явления закончились двумя мировыми войнами, в ходе и по завершению
которых первоначально державы Антанты, а затем великие державы
(участницы антигитлеровской коалиции) рассматривали и утверждали
программы послевоенного устройства Германии, ориентированные на
преодоление агрессивного содержания германской политики, на решение
германского вопроса.
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ОПИСАНИЕ НА АНГЛИЙСКОМ ЯЗЫКЕ:

 

CRIMEAN (YALTA) CONFERENCE OF HEADS OF GOVERNMENT OF
THE USSR, USA AND GREAT BRITAIN: DISCUSSION OF THE POST-

WAR STRUCTURE OF GERMANY

Larionov Alexey E. 1, Sotnikov Andrei A. 1, Kamneva Galina P. 1, 
Sotnikov Sergei A. 1  

1 Moscow Region State University, Moscow, Russia 

 

The German problem or the German question has deep historical roots. The
term has firmly entered the diplomatic lexicon of the XX century as a symbol
of the long-standing German policy aimed at breaking European borders,
revising the existing territorial and state structures of the continent. The stages
of self-development of this phenomenon ended with two world wars, during
and after which, initially, the Entente powers, and then the great powers
participating in the anti-Hitler coalition, considered and approved programs
for the post-war structure of Germany, focused on overcoming the aggressive
content of German politics, on solving the German question.

 
Keywords: GERMAN PROBLEM, THE PARTICIPATING POWERS OF
THE ANTI-HITLER COALITION, OVERCOMING THE AGGRESSIVE
CONTENT OF GERMAN POLITICS
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